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З А П И С Н И К 
 
са XLIX седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 5. марта 2024. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.20 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  34.  ЉИЉАНА РЕСАНОВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 35.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 37.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
10.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
11.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
12.  САЊА ДРАШКО 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
13.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
14.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
15.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 48.  КРИСТИНА ПЛАЊАНИН-СИМИЋ 
16.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 51.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 52.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 53.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 54.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 55.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 56.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  ЂУЛА КИШ 57.  ИВАН СТРИБЕР 
25.  РОБЕРТ КОЛАР 58.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 59.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 60.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 61.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 62.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 63.  ДРАГАН ХЕМОН 
31.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 64.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
32.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 65.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 

Седници нису присуствовали: Бојан Вулин, Верица Ракић, Дубравка Џоџо, Ивана 
Вујасин, Кристина Пуповац, Љубомир Станишић,  Маја Седларевић, Милорад Мирчић, Мина 
Кресоја Огњановац, Петар Ћировић, Сандра Трифуновић Стојановић и Саша Новаковић. 
 Такође, седници Скупштине није присуствовао одборник Никола Урошевић који је 
поднео Скупштини Новог Сада оверену писану оставку 1. марта 2024. године и којем мандат 
одборника престаје даном подношења оставке, у складу са чланом 68. став 6. Закона о локалним 
изборима („Службени гласник Града Новог Сада“, бр. 14/22).  

Седници је присуствовао и одборник Милан Ђукић, коме је на овој седници потврђен 
мандат. 
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Седницу је отворила и њеним радом руководила заменица председнице 

Скупштине  Кристина Караић.  
 
Заменица председнице Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се 

још нису пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио 
број присутних одборница и одборника на седници. 

 
Заменица председнице Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града 

присуствује 58 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање.  

 
Заменица председнице Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Сандра Трифуновић Стојановић, Маја Седларевић, Мина Кресоја Огњановац, 
Дубравка Џоџо, Бојан Вулин, Кристина Пуповац, Милорад Мирчић и Верица Ракић 
обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Заменица председнице  Скупштине је обавестила  одборнице и одборнике  да је 

Записник са Свечане (XLVIII) седнице Скупштине Града Новог Сада достављен  уз сазив 
седнице. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала  да ли има примедби на Записник.  
 
Пошто није било примедби, заменица председнице Скупштине је ставила на 

гласање Записник са Свечане (XLVIII) седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Заменица  председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица  председнице  Скупштине  је констатовала 

да је 58 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са Свечане 
(XLVIII) седнице Скупштине Града.  
 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 1. и 4. марта 2024. године. 
 
Никола Урошевић поднео је 1. марта 2024. године председници Скупштине Града 

Новог Сада оверену писану оставку на функцију одборника Скупштине Града Новог 
Сада, која је одборницама и одборницима достављена уз допис од 1. марта 2024. године. 

 
На основу члана 69. Закона о локалним изборима Скупштина доноси одлуку 

којом констатује да је одборнику престао мандат одмах, односно на првој наредној 
седници. 

 



3 

 

У складу са наведеним, заменица председнице Скупштине је предложила  да се 
оставка Николе Урошевића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада уврсти 
у дневни ред и да се разматра као 1. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица  председнице  Скупштине је констатовала  

да су 62 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног 
реда. 

 
Дописом од 1. марта 2024. године, на основу члана 84. Пословника Скупштине 

Града Новог Сада, заменица председнице Скупштине је предложила Скупштини Града 
Новог Сада да се дневни ред допуни тачком: 

 
− Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне 

листе ИВИЦА ДАЧИЋ - „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС) – Драган Марковић Палма“. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог да се тачка: 

Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе са 
Изборне листе ИВИЦА ДАЧИЋ - „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС) – Драган Марковић Палма“ уврсти у дневни ред и да се разматра као 2. тачка 
дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

су 62 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

  
На основу члана 84. став 2, 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Савет 

за статутарна питања и локалну самоуправу утврдио је и доставио председници 
Скупштине Града 1. марта 2024. године образложен предлог да се дневни ред седнице 
Скупштине Града допуни тачком: Предлог решења о избору  Локалног омбудсмана.  

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 1. марта 

2024. године. 
 
Заменица  председнице Скупштине  је упитала да ли представник предлагача 

жели да изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник  предлагача  није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну  дневног реда, заменица председнице Скупштине је ставила на гласање 
предлог Савета за статутарна питања и локалну самоуправу да се Предлог решења о 
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избору Локалног омбудсмана уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 3. 
тачка дневног реда. 

 
Заменица  председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ , да су два одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Дана 4. марта 2024. године Драган Милић је поднео оставку на функцију 

директора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, која  је 
достављена одборницама и одборницима уз допис Скупштине од 4. марта 2024. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је предложила  да се оставка Драгана Милића 

на функцију директора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 
Сад уврсти у дневни ред  и разматра као 38. тачка дневног реда.  

 
Заменица  председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала  да 

је 57 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 1. и 4. марта 2024. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 

реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду 
(локалитет у Улици Кисачкој број 8) 

− Предлог одлуке о изради плана генералне регулације источне зоне Садови у 
Петроварадину 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 
простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 
улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица 
Јеврејске и Футошке у Новом Саду (усклађивање правила уређења и грађења са 
захтевима приступачности и др.) 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 
простора у западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет 
зелене површине између улица Сомборске, Футошког пута и Булевара 
патријарха Павла) 
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− Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом 
Саду 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела 
простора за пословање у Кисачу (локалитет на парцелама бр. 1567/1, 1567/2 и 
1567/3 КО Кисач) 

− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Кинеске 
четврти са Чешким магацином у Новом Саду (локалитет меморијалног центра 
жртава рације) 

− Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог 
Сада непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог 
Сада и инвеститора „DBA“ DOO NOVI SAD  

− Анализа пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град 
Нови Сад за 2023. годину, са предузетим мерама за отклањање поремећаја у 
пословању 

− Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности 
из програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач 
Град Нови Сад за период 01. јануар – 31. децембар 2023. године 

− Предлог закључка у вези са Предлогом за мирно решавање спора између Града 
Новог Сада и Шупут Светозара из Новог Сада 

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 1. и 

4. марта 2024. године. 
 
Заменица  председнице Скупштине  је упитала  да ли представници предлагача 

желе да изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представници  предлагача  нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну  дневног реда , заменица председница Скупштине је  ставила на 
гласање  предлог Градског већа да се Предлог одлуке о изменама и допунама Плана 
генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у 
Новом Саду (локалитет у Улици Кисачкој број 8) уврсти у дневни ред и предложила  да се 
разматра као 9. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председница Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ , да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на  гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради плана генералне регулације источне зоне Садови у 
Петроварадину уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 19. тачка дневног 
реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица  председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ , да су четири одборника гласала „против“ и да ни један 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и 
Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду 
(усклађивање правила уређења и грађења са захтевима приступачности и др.) уврсти у 
дневни ред и предложила  да се разматра као 23. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ , да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора у 
западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет зелене површине 
између улица Сомборске, Футошког пута и Булевара патријарха Павла) уврсти у дневни 
ред и предложила  да се разматра као 24. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  заменица председнице  Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“ , да су два одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине  је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом Саду 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 25. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“ , да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је  ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела простора 
за пословање у Кисачу (локалитет на парцелама бр. 1567/1, 1567/2 и 1567/3 КО Кисач) 
уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 26. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Кинеске 
четврти са Чешким магацином у Новом Саду (локалитет меморијалног центра жртава 
рације) уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 27. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „DBA“ DOO NOVI SAD уврсти у дневни ред и предложила се разматра као 
30. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 
да се Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад 
за период 01. јануар – 31. децембар 2023. године уврсти у дневни ред и предложила  да се 
разматра као 33. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине  је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да 

се Анализа пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за 2023. годину, са предузетим мерама за отклањање поремећаја у пословању уврсти 
у дневни ред и предложила  да се разматра као 34. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог закључка у вези са Предлогом за мирно решавање спора између Града 
Новог Сада и Шупут Светозара из Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила  да се 
разматра као 37. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине  је ставила на гласање предлог Градског већа 

да се Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила  да 
се разматра као 39. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз сазив 
и допис од 4. марта 2024. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе предлоге Комисије.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога  Комисије, заменица председнице Скупштине је  ставила на гласање предлог да 
се предлози решења Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања и предложила  да се 
разматрају као 41. тачка дневног реда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

заменица председнице Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 
- за тачке од 4. до 27,  о предлозима планских докумената.  
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице  Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 

− за тачке  30. и 31, о предлозима решења о располагању непокретностима.  
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице  Скупштине је констатовала да 
је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 

− за тачке 33. и 34, о Информацији о степену усклађености планираних и 
реализованих активности из програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа и 
Анализи пословања и предузетим мерама за отклањање поремећаја у пословању за 2023. 
годину  

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке  35 . и 36, о Извештају о раду за 2023. годину и Плану рада за 2024. 

годину Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 

− за тачке 39. и 40, о предлозима решења о именовању вршиоца дужности 
директора и именовању директора јавних предузећа.  

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
- за тачку 41, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања.  
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, заменица председнице  Скупштина је констатовала да 
је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај 
предлог за спајање расправе. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред 

у целини. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила 

    
Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 
1. Оставка Николе Урошевића на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада 
2. Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе 

ИВИЦА ДАЧИЋ - „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)  
– Драган Марковић Палма“ 

3. Предлог решења о избору  Локалног омбудсмана 
4. Предлог плана генералне регулације комплекса Новосадског сајма у Новом Саду 
5. Предлог плана генералне регулације општеградског центра западно од Булевара 

Европе у Новом Саду 
6. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 

породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом 
Саду (локалитет Савска улица) 

7. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулције насељених места 
Лединци и Стари Лединци (локалитет предшколске установе и преиспитивање намене 
заштитно зеленило и др. у грађевинским подручјима) 

8. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 
Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. КО Нови Сад II) 

9. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 
реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет у 
Улици Кисачкој број 8) 

10. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела 
Авијатичарског насеља и Детелинаре у Новом Саду (локалитет у Улици Облачића 
Рада) 

11. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела Салајке у 
Новом Саду (локалитет у Улици Бранка Радичевића) 

12. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Клисанског пута у 
Новом Саду (локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-155) 
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13. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације центра између 
улица Браће Поповић, Бранка Бајића и Илије Бирчанина у Новом Саду (регулација 
Улице Бранка Бајића) 

14. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације Зелене стазе на траси бивше 
пруге Нови Сад -  Беочин на сремскoј страни града 

15. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације Мишелука са Рибњаком 
16. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације становања уз Булевар Европе у 

Новом Саду 
17. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације општеградског центра на 

Транџаменту у Петроварадину 
18. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације рекреативног подручја „Штранд-

Кабел“ у Новом Саду – локалитет зелене површине уз комплекс Штранда 
19. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације источне зоне Садови у 

Петроварадину 
20. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом 
Саду (локалитет на парцелама бр. 133/7 и 10364 КО Нови Сад IV) 

21. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 
булевара у Новом Саду (локалитет уз Булевар кнеза Милоша и продужетак Булевара 
Јована Дучића)  

22. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког 
булевара у Новом Саду (локалитет на парцели број 7830/1 КО Нови Сад I и др.) 

23. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 
Футошке у Новом Саду (усклађивање правила уређења и грађења са захтевима 
приступачности и др.) 

24. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора у 
западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет зелене површине 
између улица Сомборске, Футошког пута и Булевара патријарха Павла) 

25. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом Саду 
26. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела простора за 

пословање у Кисачу (локалитет на парцелама бр. 1567/1, 1567/2 и 1567/3 КО Кисач) 
27. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Кинеске четврти 

са Чешким магацином у Новом Саду (локалитет меморијалног центра жртава рације) 
28. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности набавке и постављања 

контејнера за примарну сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2024. 
годину Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

29. Предлог Програма подршке за спровођење пољопривредне политике и политике 
руралног развоја за Град Нови Сад за 2024. годину 

30. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „DBA“ DOO NOVI SAD 
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31. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Основној школи „Вељко Петровић“ Бегеч 

32. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину 

33. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 
програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за период 01. јануар – 31. децембар 2023. године 

34. Анализа пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за 2023. годину, са предузетим мерама за отклањање поремећаја у пословању 

35. Извештај о раду Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада за 2023. 
годину 

36. План рада Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада за 2024. годину 
37. Предлог закључка у вези са Предлогом за мирно решавање спора између Града Новог 

Сада и Шупут Светозара из Новог Сада 
38. Оставка Драгана Милића на функцију директора Јавног предузећа „Спортски и 

пословни центар Војводина“ Нови Сад 
39. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 
40. Предлог решења о именовању директора Јавног кoмуналног предузећа за одржавање 

стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад 
41. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности и избору председника Комисије за родну 
равноправност 

− Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за комуналне 
делатности 

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за буџет и финансије 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за комуналне делатности 
− Предлог решења о избору члана Савета за буџет и финансије 

 
 
Заменица председнице Скупштине је указала одборницама и одборницима да им 

је пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
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Ад.број: 020-36/2024-I 
1. тачка дневног реда 
 

ОСТАВКА НИКОЛЕ УРОШЕВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  

  
У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и 68. став 1. и 2. Закона о локалним 

изборима одборник Никола Урошевић поднео је 1. марта 2024. године оверену писану 
оставку на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада, који је достављен одборницама и одборницима  уз допис 
од 1. марта 2024. године. 

 
Заменица председнице Скупштине  је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Заменица председнице Скупштине је  објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала   да 

је 61 одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је у 10.45 часова одредила паузу у раду 

Скупштине у трајању од 30 минута за одржавање седнице Градске изборне комисије у 
Плавој сали ради додељивања мандата одборника и Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања у Сали 18 ради утврђивања Предлога 
одлуке  о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.20 часова. 
 
Заменица председнице Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града 

присуствује 64 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање.  
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Ад.број:020-37/2024-I 
2.  тачка дневног реда 
 

ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ ИВИЦА ДАЧИЋ - „СОЦИЈАЛИСТИЧКА 
ПАРТИЈА СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС) – ДРАГАН 
МАРКОВИЋ ПАЛМА“ 

 
Градска изборна комисија је у складу са чланом 72. и 73. став 1. Закона о 

локалним изборима доделила мандат Милану Ђукићу првом следећем кандидату са 
Изборне листе ИВИЦА ДАЧИЋ - „Социјалистичка партија Србије (СПС), Јединствена 
Србија (ЈС) – Драган Марковић Палма“ коме није био додељен мандат одборника – 
припаднику исте политичке странке, односно Социјалистичке партијe Србије и издала 
Уверење. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и уверење о избору за одборника и 
утврдила Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада.  

 
Извештај Градске изборне комисије и Предлог одлуке Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања су подељени одборницама и 
одборницима. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о 

потврђивању мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и 
који има уверење Изборне комисије да је изабран. 

 
Заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Заменица председнице Скупштине је  објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да ју је 

Душанка Ђокић, председница Одборничке групе „Социјалистичка партија Србије (СПС), 
Јединствена Србија (ЈС)“ oбавестила да је Милан Ђукић приступио Одборничкој групи. 

 
Заменица председнице Скупштине је замолила Стручну службу да у програму за 

електронско вођење унесе наведене промене у Одборничкој групи. 
 
 
Ад.број: 020-35/2024-I 
3. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗБОРУ ЛОКАЛНОГ ОМБУДСМАНА 
 
Предлог решења о избору Локалног омбудсмана утврдио је Савет за статутарна 

питања и локалну самоуправу. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице је отворила  претрес. 
 

У претресу је учествовао Ђурађ Јакшић. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА“:  „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска 
радикална странка гласаће против избора новог Заштитника грађана госпође Стеване 
Субић. Сâм назив институције заштитника грађана на локалном нивоу локални 
омбудсман је скарадан из разлога што овај израз не познаје Устав Републике Србије. Реч 
омбудсман је туђица, која у српском језику не значи апсолутно ништа. Подсетићу вас да 
Устав Републике Србије је још увек је Богу хвала важећи онај из 2006. године, познаје 
искључиво институцију заштитника грађана и на републичком и на покрајинском и на 
локалном нивоу, а не институцију никаквог локалног омбудсмана. Српска радикална 
странка инсистира на томе да се ова бесмислица у називу институције, која се финансира 
из буџета Новог Сада, из буџета Града Новог Сада уподоби са Уставом Републике Србије. 
Институција Заштитника грађана у Новом Саду постоји већ 14 година, тако негде од 
средине 2010. године и чињеница је да су грађани и даље без обзира на тих 14 година рада 
институције и даље су махом неинформисани око тога шта су надлежности заштитника 
грађана, па се тако сваке године деси да најмање од половина обраћања грађана  
институцији заврши у канти за смеће због промашене теме и због тога што се сама 
институција прогласи ненадлежном. Томе нису криви грађани него сама институција 
грађана која их није информисала око тога шта су јој надлежности. Резултати рада 
Заштитника грађана у Новом Саду у последњих 14 година су поражавајући због 
индолентности и због незаинтересованости саме институције, тако је било пет година за 
време Александра Грујића, тако и у последњих девет година од како је заштитник грађана 
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Новог Сада Марина  Попов Иветић. Чињеница је и да, то видимо из годишњих извештаја, 
да из године у годину опада број обраћања грађана институцији Заштитника грађана зато 
што су људи заиста изгубили и веру и наду да ће им обраћање овој институцији помоћи у 
решавању одређених проблема и у заштити њихових права. По мишљењу Српске 
радикалне скандалозно је то да за 14 година од постојања институције још ниједан једини 
пут Заштитник грађана није по сопственој иницијативи покренуо поступак за оценом 
уставности и законитости појединих одлука које је доносила Скупштина Града Новог 
Сада, а било је прилике за тако нешто на претек у последњих десетак година, почевши од 
оног пљачкашког намета димничарине која је октроисана, која је уведена 2013. године и 
примењује се већ 11 година, без обзира што је то услуга која се не пружа свима на 
територији Града, али се зато наплаћује већ 11 година апсолутно сваком на територији 
Града Новог Сада, преко ситуације где Град Нови Сад финансира до 100 процентног 
износа боравак деце искључиво у оквиру Предшколске установе „Радосно детињство“, 
док се само у једном делу суфинансира боравак деце у приватним вртићима, чиме су и 
родитељи и деца, по нашем мишљењу, и по мишљењу разума и логике, доведени у 
неравноправан положај, па све до ситуација где Заштитник грађана упорно већ 10-так 
година ћути као заливен на отимачину и пљачку које спроводи Јавно комунално 
предузеће „Информатика“ у сарадњи са адвокатским канцеларијама и у сарадњи са јавним 
извршитељима, на тај начин што на основу сваког покренутог предмета извршења 
најсиромашнијим Новосађанима се обрачунава 50 евра за непостојеће адвокатске услуге. 
Зашто су непостојеће? Па из разлога што правна служба Јавног комуналног предузећа 
„Информатика“ обрађује комплетан предмет и припрема га, а онда је ту једна од 
одабраних адвокатских канцеларија да удари печат и да по сваком удареном печату отме 
50 евра. Од 2012. године до данас преко 150.000 предмета извршења на територији Града 
Новог Сада је покренуто, када тих 150.000 помножите са 50 евра долазимо до 
страхобалног износа од неких 7.500.000,00 евра који су отети на правди Бога само на 
основу непостојећих адвокатских услуга. Е, сад, ми смо мишљења да се овој пљачки 
апсолутно моментално мора стати на пут, а да ли ће неко ко је у последњих 10 година био 
први помоћник једног од јавних извршитеља на територији Града Новог Сада се заиста 
посветити овој теми, сложићете се да је велико питање. Дакле, неко ко је 10 година био 
десна рука једног од јавних извршитеља на територији Новог Сада, који је бесомучно 
пљачкао најсиромашније грађане, сада треба да буде заштитник тих истих грађана, 
сложићете се да ту баш нешто не штима у најбољој могућој мери и у најбољем могућем 
реду. Читава Србија и читав народ који, комплетан народ који живи у Србији је апсолутно 
му је познат став Српске радикалне странке по питању ових модерних дахија, који се зову 
приватни јавни извршитељи. Дакле, Српска радикална странка је пре пет година скупила 
преко  100.000 потписа и у процедуру у Народну скупштину Републике Србије предала“ 
 

Заменица председнице Скупштине је  указала одборнику Ђурађу Јакшићу да пази 
на време одређено за излагање и да се држи теме дневног реда. 
 

Ђурађ Јакшић: „Па имам још четири минута, завршићу на време, а апсолутно сам у 
теми.“ 
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Заменица председнице Скупштине је поново прекинула одборника Ђурађа 
Јакшића у излагању и указала му да није у теми, да тема није информација, нити годишњи 
извештај о раду Локалог омбудсмана , већ је тема дневног реда Предлог решења о избору 
Локалног омбудсмана. 
 

Ђурађ Јакшић: „Коментаришем кадровско решење морате ме само пажљиво 
слушати. Дакле, предали смо нови предлог закона о отуђењу и извршењу који предвиђа 
укидање приватних јавних извршитеља и враћање надлежности поступка извршења у 
надлежност судова, као што је то у Републици Србији увек и било. Ми у сваком случају 
од новог заштитника грађана госпође или госпођице Субић очекујемо далеко енергичније 
поступање у заштити права грађана. Ево, неколико тема смо кандидовали већ на овој 
седници Скупштине Града. Захваљујем се, гласаћемо против овог избора.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

избору Локалног омбудсмана. 
 
Заменица председнице Скупштине је  објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника изабрала Локалног омбудсмана и  донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИЗБОРУ ЛОКАЛНОГ ОМБУДСМАНА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
У складу са чланом 11. Одлуке о Локалном омбудсману, Локални омбудсман пре 

ступања на дужност полаже заклетву пред Скупштином Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је замолила Стевану Субић, Локалног 

омбудсмана, да пред Скупштином положи заклетву. 
 

Стевана Субић: „Добар дан, моје име је Стевана Субић и хтела бих пре полагања 
заклетве да вам се захвалим на указаном поверењу. 

 
Заклињем се да ћу своју дужност обављати одговорно, непристрасно, независно и 

правично, у складу са Уставом, законом и Статутом, и да ћу савесно радити на заштити и 
унапређењу људских права и слобода.“ 
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Заменица председнице Скупштине је  указала да у складу са чланом 12. Одлуке о 
Локалном омбудсману, моментом полагања заклетве Локални омбудсман је ступио на 
дужност. 

 
Заменица председнице Скупштине је честитала Стевани Субић на избору за 

Локалног омбудсмана. 
 
 
Ад.број: 35-896/2023-I    35-861/2023-I      35-965/2023-I 
    35-1044/2023-I   35-182/2023-I     35-104/2024-I 
               35-477/2023-I     35-88/2024-I       35-966/2023-I 
               35-367/2023-I     35-1009/2022-I   35-33/2024-I 
               35-1065/2023-I   35-369/2023-I     35-32/2024-I 
               35-994/2022-I     35-680/2021-I     35-126/2024-I 
               35-691/2023-I     35-1043/2023-I 
               35-488/2023-I     35-191/2023-I 
               35-411/2023-I     35-410/2023-I 
4. – 27. тачка дневног реда 

 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА 
НОВОСАДСКОГ САЈМА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ 
ЦЕНТРА ЗАПАДНО ОД БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ УЗ 
ТЕМЕРИНСКИ И СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ САВСКА УЛИЦА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛЦИЈЕ НАСЕЉЕНИХ МЕСТА ЛЕДИНЦИ И СТАРИ ЛЕДИНЦИ 
(ЛОКАЛИТЕТ ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ И ПРЕИСПИТИВАЊЕ 
НАМЕНЕ ЗАШТИТНО ЗЕЛЕНИЛО И ДР. У ГРАЂЕВИНСКИМ 
ПОДРУЧЈИМА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ 
БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА 
СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 
ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 2967, 2966 И ДР. КО НОВИ САД II) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ 
АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У 
УЛИЦИ КИСАЧКОЈ БРОЈ 8) 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА АВИЈАТИЧАРСКОГ НАСЕЉА И ДЕТЕЛИНАРЕ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ОБЛАЧИЋА РАДА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА САЛАЈКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У 
УЛИЦИ БРАНКА РАДИЧЕВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ КЛИСАНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У 
УЛИЦИ СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ БР. 153-155) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА ИЗМЕЂУ УЛИЦА БРАЋЕ ПОПОВИЋ, БРАНКА 
БАЈИЋА И ИЛИЈЕ БИРЧАНИНА У НОВОМ САДУ (РЕГУЛАЦИЈА 
УЛИЦЕ БРАНКА БАЈИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ЗЕЛЕНЕ СТАЗЕ НА ТРАСИ БИВШЕ ПРУГЕ НОВИ САД -  БЕОЧИН НА 
СРЕМСКOЈ СТРАНИ ГРАДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
МИШЕЛУКА СА РИБЊАКОМ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
СТАНОВАЊА УЗ БУЛЕВАР ЕВРОПЕ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА НА ТРАНЏАМЕНТУ У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
РЕКРЕАТИВНОГ ПОДРУЧЈА „ШТРАНД-КАБЕЛ“ У НОВОМ САДУ – 
ЛОКАЛИТЕТ ЗЕЛЕНЕ ПОВРШИНЕ УЗ КОМПЛЕКС ШТРАНДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ИСТОЧНЕ ЗОНЕ САДОВИ У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ 
УЗ ТЕМЕРИНСКИ И СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА ОКРУЖЕЊЕМ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 133/7 И 10364 КО 
НОВИ САД IV) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И 
СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ БУЛЕВАР 
КНЕЗА МИЛОША И ПРОДУЖЕТАК БУЛЕВАРА ЈОВАНА ДУЧИЋА)  
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И 
СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛИ БРОЈ 7830/1 КО НОВИ САД I И ДР.) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА 
СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА МИХАЈЛА 
ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 
(УСКЛАЂИВАЊЕ ПРАВИЛА УРЕЂЕЊА И ГРАЂЕЊА СА ЗАХТЕВИМА 
ПРИСТУПАЧНОСТИ И ДР.) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НА 
ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ЗЕЛЕНЕ 
ПОВРШИНЕ ИЗМЕЂУ УЛИЦА СОМБОРСКЕ, ФУТОШКОГ ПУТА И 
БУЛЕВАРА ПАТРИЈАРХА ПАВЛА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
КЛИСАНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ У КИСАЧУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 1567/1, 1567/2 И 1567/3 КО КИСАЧ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ КИНЕСКЕ ЧЕТВРТИ СА ЧЕШКИМ МАГАЦИНОМ У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ МЕМОРИЈАЛНОГ ЦЕНТРА ЖРТАВА 
РАЦИЈЕ) 

 
Предлоге планова и одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби, 

с тим да предлаже техничку исправку у Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана 
генералне регулције насељених места Лединци и Стари Лединци (локалитет предшколске 
установе и преиспитивање намене заштитно зеленило и др. у грађевинским подручјима), 
која је достављена одборницама и одборницима у Извештају Савета уз допис Скупштине 
од 1. марта 2024. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града, с тим да предлаже техничке исправке у  
 

− Предлогу плана генералне регулације комплекса Новосадског сајма у Новом 
Саду,  
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− Предлогу плана генералне регулације општеградског центра западно од 
Булевара Европе у Новом Саду,  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора 
за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица 
Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске 
и Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. КО 
Нови Сад II),  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације зоне 
реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду 
(локалитет у Улици Кисачкој број 8),  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела 
Авијатичарског насеља и Детелинаре у Новом Саду (локалитет у Улици 
Облачића Рада),  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације дела 
Салајке у Новом Саду (локалитет у Улици Бранка Радичевића),  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације Клисанског 
пута у Новом Саду (локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-155) и  

− Предлогу одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације центра 
између улица Браће Поповић, Бранка Бајића и Илије Бирчанина у Новом Саду 
(регулација Улице Бранка Бајића)  

 
које су  достављене одборницама и одборницима  у Извештају Комисије уз допис 
Скупштине од 4. марта 2024. године. 

 
Заменица председнице Скупштине  је упитала да ли представник предлагача 

жели да изнесе допунско образложење предлога. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога,  а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Сања Драшко, Божидар Протић, 

Бориславка Драгишић и Снежана Мушицки. 
 

Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Имајући у виду да имамо 24, 25 тачака које се тичу 
урбанистичких планова у јединственом претресу, а да је време за расправу ограничено, у 
име Српске радикалне странке прокоментарисаћу неколико урбанистичких планова који 
су по нашем мишљењу најинтересантнији. Српски радикали сматрају да је веома значајно 
покретање поступка за израду овог програма, односно Плана генералне регулације 
Мишелука са Рибњаком, јер је у питању један огроман, драгоцен простор од неких 471 
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хектар, где би се у наредних 10 до 15 година требало изградити врло озбиљно насеље, 
практично град у граду, где би према урбанистичким параметрима требало да живи, ако 
се не варам, између 13.000 и 15.000 људи. Ово је веома атрактиван простор, можда 
најатрактивнији у овом тренутку на територији Града Новог Сада и на неки начин 
наредни степен развоја Града, поготово са сремске стране, а имајући у виду да овај 
простор још увек није оптерећен изграђеним објектима, апелујемо на урбанисте да 
прилично пажљиво приступе изради овог плана. Надамо се да овај пут неће бити 
егзибиционизма, чему су они били склони у последњих 10-ак година. Друго, Српска 
радикална странка ће са огромним задовољством подржати покретање поступка за израду 
Плана генералне регулације рекреативног подручја Штранд – Кабел који подразумева и 
изградњу храма, како су најавили, Српске православне цркве мученика бачких који су 
пострадали у погрому нашег народа у Бачкој за време окупације у Другом светском рату, 
а нарочито у време злогласне тзв. Новосадске рације, а заправо погрома који се у Новом 
Саду догодио између 21. и 23. јануара 1942. године. Коначно је дошло време, да после 60 
или 70 година од изградње ових првих зграда на Лиману 1 и 2, да се и Лиман крсти и да 
добије своју парохијску цркву, односно парохијски храм. На четири Лимана живи преко 
30.000 људи, на Грбавици још најмање 25.000 и чињеница је да новоизграђени храм 
Светог цара Константина и царице Јелене на Грбавици, као парохијска црква за Грбавицу 
и сва четири Лимана својим капацитетом не може да задовољи ни верске, нити духовне 
потребе становника ова два веома велика новосадска насеља. Имајући у виду да је зелена 
површина, а заправо ливада, која не служи ничему на којој је потребно, односно на којој 
се планира изградња храма мученика бачких, по својим габаритима прилично велика, а да 
је и сама лиманска парохија прилично захтевна и велика, Српска радикална странка, 
господине Миладиновићу, инсистира на томе да се у плану предвиди што је могуће већа 
порта будућег храма. Порта у којој би могао да се смести сутра и парохијски дом уз 
парохијски храм. Дакле, апелујемо на вас да о томе посебно рачуна поведете. Даље, 
српски радикали сматрају да не постоји боље и погодније место за изградњу храма 
мученика бачких, који су канонизовани пре две године управо од овог места које превиђа 
план који данас усвајамо на Скупштини Града Новог Сада. Друго, Српска радикална 
странка са нескривеним задовољством ће подржати измену и допуну Плана детаљне 
регулације Кинеске четврти са Чешким магацином, који подразумева изградњу 
меморијалног центра посвећеног мученицима који су на најзверскији начин поморени, 
побијени од мађарских фашиста јануара 1942. године. После 80 година коначно је дошло 
време да се исправи историјска неправда, по нашем мишљењу, и да се изгради 
меморијални центар управо на месту страдања, односно у непосредној близини стратишта 
и губилишта из крвавог пира из јануара 1942. године. Нови Сад дефитивно дугује 
меморијални центар мученицима а било их је око 2000 Срба, Јевреја и Рома који су 
побијени у свега три хладна јануарска новосадска дана између 21. и 23. јануара 1942. 
Даме и господо, почетком 70-их година прошлог века, у време једнопартијског система, 
комунисти, иначе склони импровизацији и замагљивању истине, ваљда да не би истином 
реметили купалиште Штранд, одредили су погрешно место за место обележавања крвавог 
погрома из јануара 1942. Солдатовић је споменик породица и плоче са именима жртава, 
налазе се на погрешном месту, јер није стратиште и губилиште било на Кеју жртава 
рације, него на Купалишту Штранд, свиђало се то неком или не, тако је историја 
забележила. Управо због тога се изградњом меморијалног центра и храма посвећеног 
мученицима бачким у непосредној близини Штранда исправља и ревизија историје и 
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историјска неправда. Даме и господо, у последњих десетак дана дигла се и ала и врана и 
кусо и репато против изградње храма и против изградње меморијалног центра 
посвећеном крвавом пиру из јануара 1942. године. По мишљењу Српске радикалне 
странке, Градоначелник Ђурић је био прилично пажљив и обазрив и прилично благ 
квалификујући те кусе и репате као маргиналце. У питању су аутошовинисти, 
деструктивци првог реда, неко ко пре подне мрзи самог себе, а поподне мрзи читав свет 
око себе, а у првом реду мрзи све оно што има национални, што има српски префикс и све 
оно што је православно. То је језик чињеница. Поред ових дежурних пљувача на све што 
је српско и све што је православно од Ђиласовог и Марикиног ССП-а, Демократске 
странке, некаквог покрета Браво, Чанкове, заправо Кострешове сада Лиге 
социјалдемократа Војводине, пре неколико дана огласила се извесна Наташа Матијевић 
ваљда, каже независни члан савета Месне заједнице „Лиман“ са урнебесном изјавом како 
је вест о изградњи цркве на Лиману узнемирила становнике овог насеља. Па кога на 
земаљској кугли вест о изградњи богомоље, светиње, односно храма може да узнемири. 
Али, очито да је Наташа све побркала у глави, овде се не ради о реконструкцији старог 
новосадског наркоманског легла које се зове жута кућа, него се ради о изградњи храма у 
коме људи треба Богу да се моле. Даље, наравно ту су и овај незаобилазни Миран 
Погачар, онда унук црногорског усташе Јеврема Брковића, Брајан Брковић, па чувена 
Биљана Стојковић, то су сви они који су били, сећате се, против подизања споменика 
наводно невиним жртвама, а сећате се да су српски радикали први изашли са именима 
џелата ових из јануара 1942. године, дакле били су против оног споменика, а сада су 
против подизања храма и против подизања меморијалног центра стварним жртвама 
крвавог пира из јануара 1942. године. Али добро. Оно што је посебно интересантно нама 
је да у последњих неколико дана ударише на будући храм, на будућу цркву на Лиману, 
чак и они којима сте ви из Српске напредне странке, које сте држали као мало воде на 
длану последњих година. Једна којој сте прикупљали потписе и дали гласове да се као 
лажно мањинска партија пласира у овај парламент да буде део ове Скупштине, којој сте 
без одборника формирали одборничку групу у Скупштину Града, коју сте запослили, 
финансирали, коју сте пропуштали на којекаквим градским конкурсима...“ 

 
Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у 

излагању и указала му да се држи теме дневног реда. 
 
Ђурађ Јакшић: „То је тема, који се финансирају из буџета Града, пише ових дана 

отворено писмо Градоначелнику, чак је и она против цркве на Лиману зашто? Каже, 
уништавају се зелене површине. Боже сачувај. Па су се јавили прекјуче суверенисти, то су 
они чувени покрет Доста је било, који ни у лудилу не би скупили потписе ни на 
републичком, ни на покрајинском, ни локалном нивоу да им ви нисте скупљали потписе и 
они су против цркве на Лиману. Ко зна ко ће се још јавити наредних неколико дана, у 
сваком случају сви ви, даме и господо, као чланови ове Скупштине, комплетна јавност, 
представници медија, седме силе, сте сведоци да у последњих десетак година нико јаче од 
нас српских радикала није испаљивао отровне стрелице према Миладиновићу и према 
његовим урбанистима за сав егзибиционизам у различитим деловима Града, за планове 
који су ишли само наруку, појединима, ишли само наруку инвеститорима и то они који су 
подобни и тако даље и тако даље, али пошто ми увек говоримо само језиком чињеница за 
овом говорницом, морамо овај пут да признамо да у последњих 10 година из Јавног 
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предузећа „Урбанизам“ ништа боље није изашло од ова два плана која предвиђају 
изградњу храма и изградњу меморијалног центра посвећеног страдалима у погрому 
јануара 1942. године. Српска радикална странка ће, са нескривеним задовољством, 
подржати обе одлуке и надамо се само да се неће часити часа него да ће се реализација 
изградње храма и меморијалног центра жртвама погрома реализовати у најкраћем 
могућем року.“ 

 
Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 

НАШУ ДЕЦУ: „Моје обраћање данас, наравно, сконцентрисано у овој расправи ће бити 
на предлогу одлуке о изради плана генералне регулације рекреативног подручја Штранд -
Кабел у Новом Саду, локалитет зелене површине уз комплекс Штранд. Дакле, црква на 
Лиману. Циљ израде плана је дефинисање мера за унапређење и повећање броја верских 
објеката на основу анализе размештаја верских богомоља на територији Града Новог 
Сада, као и зелених површина у сврху стварања што већег броја зелених оаза, јер томе 
свакако и тежимо. Планираће се верски објекат саобраћајна површина, коловоз и паркинг 
простор, уређена зелена површина и задржаће се постојећи угоститељски објекат. За 
простор у обухвату плана планираће се и адекватно уређење са потребним елементима 
као што су пешачке стазе, урбани мобилијар, допуна вегетације, квалитетне вегетације уз 
обавезно задржавање, те постојеће квалитетне вегетације. Ова целина ће на тај начин 
представљати јединствен простор који ће на репрезентативан начин истаћи значај малих 
урбаних, односно уређених зелених површина у нашем граду. Дакле, ово је оно званично 
што ми прочитамо из текста и ово је оно званично одакле даље одлазе коментари у етар. Е 
сад, животна када погледамо, када посматрамо ову ситуацију овде причамо о једној 
великој иницијативи и о жељи грађана, о жељи грађана Лимана да имају верника 
православних верника који живе на Лиману, да имају да се подигне православни храм на 
том потезу, а да будемо потпуно коректни ова велика иницијатива потиче од нашег 
претходног Градоначелника, данас нашег министра одбране господина Милоша 
Вучевић,а који је успоставио и данас их имамо добре односе са црквом, са Епархијом 
Бачком и заиста би наопако било да се ми тиме не дичимо данас. Господо, градићемо 
православни храм посвећен светим мученицима бачким који су страдали током Другог 
светског рата, како у Рацији, тако и током других злочина који су почињени у нашем 
граду у Бачкој, у то време. Градићемо га на Лиману где има око 30.000 душа, а нема 
цркве, сада ће бити и црква. Представници бившег режима су против изградње 
православног храма, не одговара њиховој логици место које је одабрано, дакле место које 
је место бацања под лед Срба, Јевреја и Рома, не одговара њиховој логици да на таквом 
месту никне православна црква посвећена управо тим мученицима који су тиме и 
задужили, него се они позивају на жуту кућу. Ја, рецимо, ниједну од те две познате мени 
жуте куће заиста не волим да је се сећам, мени буду ружна сећања. Опозиција овако 
свакако промовише своју политику раздора, политику насиља и ово је политика, 
замислите, којом ће они да изађу на избору у полумилионској српској атини. За Српску 
напредну странку Штранд је и место страдања наших комшија и уз велико поштовање 
свих нас који волимо да играмо пициген на Штранду, овде ћемо да градимо цркву и 
зелену површину и направићемо уређену културно -просторну целину која ће  да нас сећа 
на страдање наших предака и комшија Срба, Јевреја и Рома. Српска напредна странка ће 
се увек борити за нове мостове, за нове вртиће, за нове школе и за нове храмове. Ко 
сопственој савести ових дана организује протесте против цркве нека буде и свестан да 
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ћемо здушније бранити идеју и изградње цркве и меморијалног центра жртвама погрома у 
Бачкој и чувати светиње сваке конфесије у нашем Граду.“ 

 
Божидар Протић: „Данас су најзначајније тачке на дневном реду. То су тачке које 

Закон о локалној самоуправи предвиђа као ... апсолутну већину поред буџета и још неких, 
избора Градоначелника, Градског већа, значи најзначајније тачке, па треба са посебном 
пажњом да се према њима опходимо. Но, да не заборавим умало да заборавим, смели сте 
ме, пре неку седницу изнет је став, више сугерисање које би одређивало како би ја требао 
да говорим, у ком смеру шта је дозвољено, шта не, шта је коалиционо прихватљиво шта 
не, па ми је постављено питање у виду сугестије да ли ја заступам владајућу коалицију 
или опозицију. Да се одлучим. Дај да вам одговорим, ја не заступам коалицију на власти. 
Не заступам ни опозицију, ја заступам грађане, ако то неком не смета. Обзиром да је тај 
став који је изнешен мени заиста сметао и нисам одмах одговорио, јер је госпођа Душанка 
ме замолила да не стварам гужву, али ја то никад не заборавим, па одговорим касније.“  

 
Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у 

излагању и указала му да се држи теме дневног реда. 
 
Божидар Протић: „Сада износим свој лични став који није став одборничке 

групе. Да бисмо могли да поступамо морамо имати довољно времена да о овоме 
размислимо о овим тачкама. Имамо 24 тачке, за сваку тачку имамо око 12 секунди. 
Поставља се питање уопште да ли ми у овом моменту смо власни да доносимо одлуке. 
Постоји принцип легалитета и легитимитета. Легалитет имамо, изабрани смо на 
изборима, легитимитет је врло споран у моменту избора било је 71% за ову коалицију, 
сада је 44%.“ 

 
Заменица председнице Скупштине прекинула је одборника Божидара Протића у 

излагању и поново му указала да се држи теме дневног реда. 
 
Божидар Протић: „Дакле, ја мислим да нисмо легитимни да доносимо овакве 

одлуке. Мислим да ове тачке треба повући.“ 
 
Заменица председнице Скупштине је поново прекинула одборника Божидара 

Протића у излагању и замолила га да се уозбиљи и да се врати на тему дневног реда, на 
урбанистичке планове и истакла да није тема легалитет и легитимитет. 

 
Божидар Протић: „Управо говорим, урбанистичке планове, ево говорим три пута 

урбанистичке планове, је л' тако? Ја предлажем да ове урбанистичке планове...“ 
 
Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у 

излагању и још једном му указала да се држи теме дневног реда. 
 
Божидар Протић: „Ја предлажем да урбанистичке планове, урбанистичке планове 

ове који су сада на дневном реду треба повући и зашто их сада стављамо у дневни ред у 
прадскозорје изборног јутра. Неко злонамеран ће нам рећи, ево пред крај желимо нешто 
да провучемо, а сигурно није тако. Везали смо се само за поједине тачке, а на ове друге 
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тачке које су изузетно битне за развој града нико не обраћа пажњу, већ ће бити 
далекосежне последице када се оне усвоје. Ја не желим, нити сам гласноговорник по било 
ком питању по било којој тачки, из простог разлога што сматрам да не треба уопште о 
њима да расправљамо данас, јер нисмо више власни. Ја не знам ко је кус и репат, нити ме 
то интересује, али стално се везујемо за неке флоскуле, за неке поделе које никоме добро 
нису донеле. Свако има право да изнесе свој став, грађани треба да се изјасне шта желе у 
својој околини. Ја нисам у кампањи, ја нећу бити одборник..:“ 

 
Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у 

излагању и напоменула да га последњи пут моли да се држи теме дневног реда, а уколико 
не, да ће му одузети реч.  

  
Божидар Протић: „...више, могу ли да завршим? Наравно. Обзиром да већ сам 

рекао претпостављам да ће ово изазвати евентуално штетне последице за моју 
одборничку групу, а ја то свакако не желим, ми смо пре свега пријатељи, ово је моменат 
када морам да се определим да не би наносио даљу штету својим дискусијама које ће бити 
вероватно....“ 

 
Заменица председнице Скупштине је изрекла меру одузимања речи одборнику 

Божидару Протићу и указала му да га је опоменула да ће му одузети реч, јер се није држао 
теме дневног реда, као и да се у дому парламента не решавају личне фрустрације.  

 
Бориславка Драгишић: „Наравно, вратићемо се на лепе теме, то је тачка 18. Ја бих 

је одмах крстила као храм на Лиману, а Покрет социјалиста подржава Градоначелника 
Милана Ђурића и изградњу храму на лиманској локацији. Њега баш тамо треба подићи и 
подржаћемо само такво решење. Ово је став већине Новосађана и тако мисли и наш 
одборник Бојан Вулин чије ћу вам писмо на ту тему и прочитати. „Колеге одобрници, 
драги суграђани, одлука о томе где ће се и шта градити није право ђиласоваца и анархиста 
који лажу да су већина. Ко је против тога на Лиману да буде цркве, тај у ствари је против 
свих хришћана, јер се они дижу за цео град за све хришћане и све људе добре воље, а не 
само за крај оних који кажу да ту живе, те самим тим ни одлука није на њима. На 
предложеном месту ваљало би постројити храм и он треба бити посвећен жртвама 
злогласне Рације, јер је управо на Штранду било место великог злочина од кога се нисмо 
опоравили и не смемо га никад заборавити. По нама, али и по мишљењу многих 
Новосађана, ово стратиште није адекватно обележено на садашњој градској плажи у 
односу на величину недела које се десило. Зато би спомен црква у близини била вечити 
памјатник, а мученичке душе невино настрадалих и на том месту у Дунав бачених би 
коначно нашле свој мир. Бог је љубав, Божија кућа место где се та љубав под Господовим 
благословом дели, шири и људе спаја. Они који су сада против Божије куће на Лиману 
спаја само мржња, а деле и шире искључиво лажи и вулгарности. За разлику од Божијег, 
они за тај благослов од својих тајкунских и европских богова, а ми у такве богове не 
верујемо, нити се НАТО луцифера у овој борби плашимо. Колеге одборници, драги 
суграђани, не дозволимо да будемо заведени лажима оних који мрзе и српске заставе и 
споменици Светозару Милетићу и Краљу Петру ослободиоцу. Исти ти су подржавали 
погром Српске цркве у Црној Гори и признају независност такозваног Косова. Због тога 
нема разлике када Шиптари пале наше богомоље и манастире и када у нашем граду не 
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дају да се црква гради, јер и на Космету и у Новом Саду суштина иста, а то је борба 
против хришћанства и српства. Ко је против српске цркве на Лиману, тај је и против 
Новог Сада у Србији и то треба рећи без страха, јер како бити слободна особа и 
Хришћанин, ако се бојите оних који су лошији од већине вас, ма колико они били гласни 
и агресивни и од европских Србомрзаца подржани. Бојан Вулин.“ 

 
Заменица председнице Скупштине је указала одборнику Божидару Протићу да за 

повреду Пословника мора да се пријави на електронски систем и да у електронском 
систему не види пријављену повреду Пословника. 

 
Божидар Протић: „Члан 42. Обзиром да моје излагање наноси штету мојој 

одборничкој групи, а ја то не желим, то су моји пријатељи и не би желео да угрожавам 
њихов коалициони потенцијал, ја иступам из одборничке групе. Нећу приступити 
ниједној другој одборничкој групи, али не желим да наносим штету мојим драгим 
пријатељима и колегама. Лепо смо се дружили, били смо пријатељи и свако моје даље 
излагање вероватно би угрозило њихов потенцијални коалициони капитал. Они су били 
врло ревносни за ову моју дискусију. Нико није обавештен, нити ће бити обавештен, нити 
ја треба да полажем било коме рачун, јер да су знали за дискусију, за ток сигуран сам да 
би вас они благовремено обавестили. Ја вам се свима захваљујем, наставићемо рад у 
неком другом формату, ја сам се и до сада трудио да никог од вас лично не увредим, тако 
ће бити и убудуће, али морате разумети и мене да својим драгим пријатељима са којима је 
било задовољство и привилегија да сарађујем, не желим да наносим даљу политичку 
штету. Ја вам се још једном захваљујем, жао ми је што можда некад нисам био схваћен на 
прави начин. Но, то је политика и немојте тражити нешто и стављати ми у уста што нисам 
рекао. Имам довољно могућности да се изјасним о свим вашим наводима, ви оно што 
желите од мене да чујете у виду реплике можете, никад нисам коментарисао ничије 
понашање, изглед, дискусију, квалитет дискусије, то не приличи. Ви сви, као и ја, 
заступате грађане. Ја осећам да више немам легитимитет, обзиром на оно што сам већ 
навео. Вама желим срећу у будућем раду, будућим изборима. Ово је мој задњи мандат у 
Скупштини, многи од вас неће седети ту, тако да, шта вам је ту вам је. Желим вам 
напоран рад, грађани ће препознати или неће, али то је право грађана, ми свој дигнитет и 
свој легитимитет добијамо од грађана. Једини су они битни и они нам га могу дати или 
нам на изборима могу одузети. Не треба улица овде да расправља, имамо инситутиције, 
имамо изјашњавање и грађана и референдума и петицијама и свим осталим начинама, и 
свако нека искористи легитимно институције и легитимни поступак за исказивање свога 
мишљења. Ја вам се још једном захваљујем на досадашњем дружењу.“ 
 

Снежана Мушицки: „Будући да се сада расправа углавном води око ово једне 
тачке, а то је изградња храма на Лиману, морам да приметим да стварно нису грађани 
Лимана против цркве, него одређена група људи и нису сви против цркве на Лиману него 
одређена група људи. Као што смо имали најављено, били су ти чувени протести испред 
Скупштине, било их је 20, значи не можемо рећи да од 30.000 људи који живе на Лиману, 
а где треба да се нађе црква, су сви против цркве, не можемо да генерализујемо, као што 
нисмо требали ни данас да у Скупштини генерализујемо, јер свако од одборника овде још 
увек може да изнесе своје мишљење по Закону. Дакле, можда треба да назовемо ово 
правим именом, да једна мала група људи има нешто против, да је то можда њихово 
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право да имају против и да нас то њихово право у ствари држи и чини другачијим од њих. 
Ја волим што је Одборничка група Српске радикалне странке другачија од те групе људи, 
и мислим да је то једна од особина за коју сматрам да моја странка неће никад изгубити, а 
то је да увек гледа прво национални интерес и оно што је нашем народу на част и на 
поштење, а онда све друго, али можда ову групу треба да занемаримо, да просто 
изгласамо да ће ту да буде храм, да помогнемо у финансирању и да са њима завршимо, јер 
је за неке људе најбоље их заборавити, не спомињати и њима се не бавити.“  
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 
Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана 
генералне регулације комплекса Новосадског сајма у Новом Саду са техничком 
исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
 

ПЛАН  
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КОМПЛЕКСА НОВОСАДСКОГ САЈМА У 

НОВОМ САДУ 
 

(План  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта Предлога плана генералне регулације комплекса 
Новосадског сајма у Новом Саду пре излагања на јавни увид са 62. седнице од 09.11.2023. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт Предлога плана генералне 
регулације комплекса Новосадског сајма у Новом Саду са 70. седнице Комисије за 
планове од 28.12.2023. године. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог плана 
генералне регулације општеградског центра западно од Булевара Европе у Новом Саду са 
техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ПЛАН  

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЗАПАДНО 
ОД БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ У НОВОМ САДУ 

 
(План  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације општеградског центра 
западно од Булевара Европе у Новом Саду,  пре излагања на јавни увид са 69. седнице од 
26.12.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне 
регулације општеградског центра западно од Булевара Европе у Новом Саду са 75. 
седнице Комисије за планове од 08.02.2024. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације простора за породично становање уз 
Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом Саду (локалитет Савска улица) 
са предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 
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ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 
ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ УЗ ТЕМЕРИНСКИ И СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА 

ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ САВСКА УЛИЦА) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације простора за породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са 
окружењем у Новом Саду (локалитет Савска улица)  пре излагања на јавни увид са 40. 
седнице одржане 08.06.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт 
одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора за породично 
становање уз Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом Саду (локалитет 
Савска улица) са 65. (јавне) седнице Комисије за планове од 30.11.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулције насељених места Лединци и Стари 
Лединци (локалитет предшколске установе и преиспитивање намене заштитно зеленило и 
др. у грађевинским подручјима) са техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛЦИЈЕ НАСЕЉЕНИХ 
МЕСТА ЛЕДИНЦИ И СТАРИ ЛЕДИНЦИ (ЛОКАЛИТЕТ ПРЕДШКОЛСКЕ 

УСТАНОВЕ И ПРЕИСПИТИВАЊЕ НАМЕНЕ ЗАШТИТНО ЗЕЛЕНИЛО И ДР. У 
ГРАЂЕВИНСКИМ ПОДРУЧЈИМА) 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и следећи 
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ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације насељених места Лединци и Стари Лединци (локалитет предшколске установе 
и преиспитивање намене заштитно зеленило и др. у грађевинским подручјима) пре 
излагања на јавни увид са 39. седнице одржане 25.05.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације насељених места Лединци и Стари Лединци (локалитет предшколске установе 
и преиспитивање намене заштитно зеленило и др. у грађевинским подручјима) са 65. 
седнице Комисије за планове од 30.11.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, 
Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (локалитет на 
парцелама бр. 2967, 2966 и др. КО Нови Сад II) са техничком исправком и предложеним 
Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 

ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, БУЛЕВАРА ЦАРА 
ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, БУЛЕВАРА 
МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 2967, 2966 И ДР. КО НОВИ САД II) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 
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улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 
Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. КО Нови Сад II) пре 
излагања на јавни увид са 70. седнице одржане 28.12.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације простора за мешовиту намену између Булевара Европе, Булевара цара Лазара, 
улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и 
Футошке у Новом Саду (локалитет на парцелама бр. 2967, 2966 и др. КО Нови Сад II) са 
77. седнице Комисије за планове од 20.02.2024. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним 
амбијенталним целинама у Новом Саду (локалитет у Улици Кисачкој број 8) са 
техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗОНЕ 
РЕКОНСТРУКЦИЈЕ У НАСЛЕЂЕНИМ АМБИЈЕНТАЛНИМ ЦЕЛИНАМА У 

НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ КИСАЧКОЈ БРОЈ 8) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним целинама у Новом Саду 
(локалитет у Улици Кисачкој број 8) пре излагања на јавни увид са 28. седнице од 
02.03.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације зоне реконструкције у наслеђеним амбијенталним 
целинама у Новом Саду (локалитет у Улици Кисачкој број 8) са 53. седнице Комисије за 
планове од 14.9.2023. године и Закључак са 73. седнице одржане 26.1.2024. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изменама и допунама Плана детаљне регулације дела Авијатичарског насеља и 
Детелинаре у Новом Саду (локалитет у Улици Облачића Рада) са техничком исправком и 
предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 
АВИЈАТИЧАРСКОГ НАСЕЉА И ДЕТЕЛИНАРЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

У УЛИЦИ ОБЛАЧИЋА РАДА) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације дела Авијатичарског насеља и Детелинаре у Новом Саду (локалитет у Улици 
Облачића Рада) пре излагања на јавни увид са 47. седнице одржане 04.08.2023. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана 
детаљне регулације дела Авијатичарског насеља и Детелинаре у Новом Саду (локалитет у 
Улици Облачића Рада) са 65. (јавне) седнице Комисије за планове од 30.11.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана детаљне регулације дела Салајке у Новом Саду (локалитет у 
Улици Бранка Радичевића) са техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 



35 

 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 

САЛАЈКЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ БРАНКА РАДИЧЕВИЋА) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације дела Салајке у Новом Саду (локалитет у Улици Бранка Радичевића) пре 
излагања на јавни увид са 40. седнице одржане 08.06.2023. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације дела Салајке у Новом Саду (локалитет у Улици Бранка Радичевића) са 65. 
(јавне) седнице Комисије за планове од 30.11.2023. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изменама и допунама Плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом Саду 
(локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-155) са техничком исправком и 
предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КЛИСАНСКОГ 
ПУТА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ  

БР. 153-155) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и следећи 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације Клисанског пута у Новом Саду (локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-
155) пре излагања на јавни увид са 39. седнице од 25.05.2023. године и Извештај о 
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обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације Клисанског пута у Новом Саду (локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-
155) са 65. (јавне) седнице Комисије за планове од 30.11.2023. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама и допунама Плана детаљне регулације центра између улица Браће Поповић, 
Бранка Бајића и Илије Бирчанина у Новом Саду (регулација Улице Бранка Бајића) са 
техничком исправком и предложеним Закључком. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА 

ИЗМЕЂУ УЛИЦА БРАЋЕ ПОПОВИЋ, БРАНКА БАЈИЋА И ИЛИЈЕ БИРЧАНИНА 
У НОВОМ САДУ (РЕГУЛАЦИЈА УЛИЦЕ БРАНКА БАЈИЋА) 

 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације центра између улица Браће Поповић, Бранка Бајића и Илије Бирчанина у 
Новом Саду (регулација Улице Бранка Бајића) пре излагања на јавни увид са 59. седнице 
од 19.10.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и 
допунама Плана детаљне регулације центра између улица Браће Поповић, Бранка Бајића и 
Илије Бирчанина у Новом Саду (регулација Улице Бранка Бајића) са 73. седнице 
Комисије за планове од 26.01.2024. године. 

 
2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради плана генералне регулације Зелене стазе на траси бивше пруге Нови Сад -  Беочин 
на сремскoј страни града. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗЕЛЕНЕ СТАЗЕ НА ТРАСИ 
БИВШЕ ПРУГЕ НОВИ САД -  БЕОЧИН НА СРЕМСКOЈ СТРАНИ ГРАДА 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради плана генералне регулације Мишелука са Рибњаком. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 55 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да је један одборник 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ МИШЕЛУКА СА РИБЊАКОМ 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради плана генералне регулације становања уз Булевар Европе у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СТАНОВАЊА УЗ БУЛЕВАР 

ЕВРОПЕ У НОВОМ САДУ 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради плана генералне регулације општеградског центра на Транџаменту у 
Петроварадину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА НА 
ТРАНЏАМЕНТУ У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради плана генералне регулације рекреативног подручја „Штранд-Кабел“ у Новом Саду 
– локалитет зелене површине уз комплекс Штранда. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ РЕКРЕАТИВНОГ ПОДРУЧЈА 
„ШТРАНД-КАБЕЛ“ У НОВОМ САДУ – ЛОКАЛИТЕТ ЗЕЛЕНЕ ПОВРШИНЕ УЗ 

КОМПЛЕКС ШТРАНДА 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради плана генералне регулације источне зоне Садови у Петроварадину. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 
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ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ИСТОЧНЕ ЗОНЕ САДОВИ У 
ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за породично становање уз 
Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом Саду (локалитет на парцелама 
бр. 133/7 и 10364 КО Нови Сад IV). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ УЗ ТЕМЕРИНСКИ И 

СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 
ПАРЦЕЛАМА БР. 133/7 И 10364 КО НОВИ САД IV) 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду 
(локалитет уз Булевар кнеза Милоша и продужетак Булевара Јована Дучића). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника глласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК 

ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ УЗ БУЛЕВАР КНЕЗА МИЛОША И ПРОДУЖЕТАК БУЛЕВАРА 

ЈОВАНА ДУЧИЋА) 
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(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
улица Футошке, Хајдук Вељкове, Руменачке и Суботичког булевара у Новом Саду 
(локалитет на парцели број 7830/1 КО Нови Сад I и др.). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ УЛИЦА ФУТОШКЕ, ХАЈДУК 

ВЕЉКОВЕ, РУМЕНАЧКЕ И СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 7830/1 КО НОВИ САД I И ДР.) 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену између 
Булевара Европе, Булевара цара Лазара, улица Стражиловске и Жарка Зрењанина, 
Булевара Михајла Пупина, улица Јеврејске и Футошке у Новом Саду (усклађивање 
правила уређења и грађења са захтевима приступачности и др.). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ИЗМЕЂУ БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ, 

БУЛЕВАРА ЦАРА ЛАЗАРА, УЛИЦА СТРАЖИЛОВСКЕ И ЖАРКА ЗРЕЊАНИНА, 
БУЛЕВАРА МИХАЈЛА ПУПИНА, УЛИЦА ЈЕВРЕЈСКЕ И ФУТОШКЕ У НОВОМ 
САДУ (УСКЛАЂИВАЊЕ ПРАВИЛА УРЕЂЕЊА И ГРАЂЕЊА СА ЗАХТЕВИМА 

ПРИСТУПАЧНОСТИ И ДР.) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана генералне регулације простора у западном делу града на 
подручју Телепа у Новом Саду (локалитет зелене површине између улица Сомборске, 
Футошког пута и Булевара патријарха Павла). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НА ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ ЗЕЛЕНЕ ПОВРШИНЕ ИЗМЕЂУ УЛИЦА СОМБОРСКЕ, 

ФУТОШКОГ ПУТА И БУЛЕВАРА ПАТРИЈАРХА ПАВЛА) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 
изради плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом Саду. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КЛИСАНСКОГ ПУТА  
У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана детаљне регулације дела простора за пословање у Кисачу 
(локалитет на парцелама бр. 1567/1, 1567/2 и 1567/3 КО Кисач). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан 
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одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног 
броја одборника донела 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА 

ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ У КИСАЧУ (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 
1567/1, 1567/2 И 1567/3 КО КИСАЧ) 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изради измена и допуна Плана детаљне регулације Кинеске четврти са Чешким 
магацином у Новом Саду (локалитет меморијалног центра жртава рације). 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 59 одборника глласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КИНЕСКЕ 
ЧЕТВРТИ СА ЧЕШКИМ МАГАЦИНОМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ 

МЕМОРИЈАЛНОГ ЦЕНТРА ЖРТАВА РАЦИЈЕ) 
 

(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад.број: 401-14/2024-11-I 
28. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
НАБАВКЕ И ПОСТАВЉАЊА КОНТЕЈНЕРА ЗА ПРИМАРНУ 
СЕПАРАЦИЈУ ОТПАДА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. 
ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за заштиту животне средине нису имали 

примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога.  
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

Програму инвестиционих активности набавке и постављања контејнера за примарну 
сепарацију отпада на територији Града Новог Сада за 2024. годину Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника глласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ НАБАВКЕ И ПОСТАВЉАЊА 
КОНТЕЈНЕРА ЗА ПРИМАРНУ СЕПАРАЦИЈУ ОТПАДА НА ТЕРИТОРИЈИ 

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 

 
(Одлука  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 3-14/2024-I 
29. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПРОГРАМА ПОДРШКЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
ПОЉОПРИВРЕДНЕ ПОЛИТИКЕ И ПОЛИТИКЕ РУРАЛНОГ РАЗВОЈА ЗА 
ГРАД НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 
Предлог програма утврдило је Градско веће.  
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог програма у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог Програма 

подршке за спровођење пољопривредне политике и политике руралног развоја за Град 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 58 одборника глласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ПРОГРАМ ПОДРШКЕ 

ЗА СПРОВОЂЕЊЕ ПОЉОПРИВРЕДНЕ ПОЛИТИКЕ И ПОЛИТИКЕ РУРАЛНОГ 
РАЗВОЈА ЗА ГРАД НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Програм  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Руковођење сединцом Скупштине преузела је MSc Јелена Маринковић 
Радомировић, председница Скупштине. 

 
Ад.број: 465-51/2020-I 
                020-28/2024-I 
30. – 31. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 
СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА 
И ИНВЕСТИТОРА „DBA“ DOO NOVI SAD 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ОСНОВНОЈ ШКОЛИ „ВЕЉКО ПЕТРОВИЋ“ БЕГЕЧ 
 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о прибављању 

непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном погодбом путем размене 
непокретности између Града Новог Сада и инвеститора „DBA“ DOO NOVI SAD. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „DBA“ DOO NOVI SAD 

 
(Решење  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Основној школи „Вељко 
Петровић“ Бегеч. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника глласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊА  

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ОСНОВНОЈ ШКОЛИ „ВЕЉКО ПЕТРОВИЋ“ БЕГЕЧ 

 
(Решење  се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 66-1/2024-I 
 32. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
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Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка поводом 

Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“, 
Нови Сад за 2023. годину. 
 

 
Ад. број: 352-3/2024-58-I/а 
                352-3/2024-60-I/а 
33. – 34. тачка дневног реда 

 
− ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 

РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 
ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР – 31. ДЕЦЕМБАР 2023. 
ГОДИНЕ 

− АНАЛИЗА ПОСЛОВАЊА ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ 
ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ ГРАД НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ, 
СА ПРЕДУЗЕТИМ МЕРАМА ЗА ОТКЛАЊАЊЕ ПОРЕМЕЋАЈА У 
ПОСЛОВАЊУ 

 
Информацију и Анализу са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 
стамбену подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на Информацију и 
Анализу у делу у којем су их разматрали из свог делокруга. 

 
Снежана Мушицки, чланица Савета за комуналне делатности издвојила је 

мишљење на Анализу пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач 
Град Нови Сад за 2023. годину, са предузетим мерама за отклањање поремећаја, које је 
одборницама и одборницима достављено у Извештају Савета, уз допис Скупштине од 4. 
марта 2024. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је упитала да ли Снежана Мушицки жели да 
образложи издвојено мишљење. 

 
Пошто Снежана Мушицки није желела да образложи издвојено мишљење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отварила претрес о овим предлозима. 

 
             У претресу су учествовали: Снежана Мушицки и Здравко Јелушић. 
 
 Снежана Мушицки: „Ја нисам мислила да треба да образлажем издвојено 
мишљење, зато што сам свакако планирала да се јавим у расправи, па да кажем. Ми смо 
из Одборничке групе Српске радикалне странке више пута причали о томе да сматрамо да 
није решавање проблема јавних предузећа и јавног сектора узимање кредита, да није 
решење авансно плаћање и да по овим важећим законима и прописима, можемо свако 
предузеће увести у плус, папир трпи све, на тараби свашта пише, али суштина је 
другачија. Ја сам издвојила мишљење првенствено због авансних плаћања и сматрали 
смо, ми смо више пута за овом говорницом говорили о подизању кредита, о томе да се 
финансирају плате, да може да се уради реструктуација, поготово „Градског зеленила“. 
Ако Градско зеленило нема другог клијента, осим Град Нови Сад, ако није конкурентно 
на тржишту, ако је једини начин, то да му се дају огромне субвенције и да му се авансно 
плаћа, онда га можда треба замислити у некој другачијој улози, у неком другачијем оделу 
и у некој другачијој врсти предузећа, не као јавно комунално предузеће, него, можда, дати 
посао неким приватницима, можда њих реструктуирати, наћи начине како они могу да 
стварно функционишу у плусу. Ми смо овде добили у овој анализи, неколико јавних 
предузећа, за које се тврди да послују у плусу, а они послују у плусу само зато што су 
дигле кредите, или су добили огромне субвенције од Града Новог Сада. То није плус, то 
није позитивно пословање и мени је увек сметало, то зна и предходни председник 
Скупштине, који је сада члан Већа за комуналне делатности, кад каже он је добар 
директор. Ма, како је он добар, шта је он добар директор, када му зафали пара, узме из 
градске касе, кад нешто не иде Скупштина погура и шта ту треба бити добар, или не треба 
бити добар. Ту само треба поштовати закон, али је добар директор, тражио је само 
100.000.000,00 субвенција. Е, што је овај директор добар, па тај није тражио ништа 
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субвенције, сâм је дигао кредит. Шта то значи? Он је добар директор када своје предузеће 
доведе на ноге да нема кредита, када нема авансног плаћања, кад он може нешто да уради 
сâм, а шта значи бити добар директор, а добије све на тацни, ту нема доброте. Или зна да 
ради свој посао, или се ослања на Скупштину Града. Како овде ствари стоје, сви се 
ослањају на одлуке Скупштине Града, да ће добити субвенције, да ће добити дозволу да 
дигну кредит и да ће бити авансно плаћени. Због тога сам ја издвојила мишљење и 
сматрам, да сваки пут, када дозволимо дизање кредита, ми у ствари завлачимо то 
предузеће у већи проблем.“ 
 

       Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Ја волим да дискутујем са одборницом Мушицки, из простог разлога, што, увек 
суштински говори неке ствари и све би то било добро, али понекад, можда из недовољног 
познавања материје, може и да каже нешто, што, овде сигурно постоје неки људи, који ће 
то боље образложити од мене, наиме дизање кредита није приход. Онај, који је једном 
потписао завршни рачун у билансу стања и билансу успеха, биланс успеха, никако кредит 
не може бити приход. Значи, кредитом се не финансира добит, односно не можете 
исказати као добит, кредит се једноставно одмах књижи на другу страну као дугорочна 
обавеза тог предузећа. Тако да, ево, то је само мало, на шта вам желим скренути пажњу. 
Она друга ствар коју сте рекли а то је да су субвенције Града, да, ми можемо направити 
пословање свих ових предузећа у Граду ултрадобрим, ултрауспешним, на прости начин, 
да дигнемо цене њихових услуга. Међутим, морамо знати да и ови новци који су у буџету 
Града, су такође, паре грађана Новог Сада и бирајући о томе да можда понекад и 
помогнемо неко предузеће, кроз субвенције, градске, да не би дизали цене, да то грађани 
не би осетили, то је тај баланс, који морам да кажем да је пре свега Милош Вучевић 
фантастично радио у свом периоду, наравно, Градоначелник Ђурић наставио то и верујем 
да ће се и он доказати. Тако, да не можемо баш олако рећи, они не сму дизати кредит, 
знате, све у реду, знам да сте Ви довољно дуго у овој Скупштини, да познајете материју, 
само сам то желео да скренем пажњу. Значи, под број 1, кредит није приход, кредит је 
дугорочна обавеза, такође, он се узима и сва предузећа, била приватна или било каква, 
узеће понекад кредит, да би премостили неке обавезе, које имају краткорочно, да би 
пребацили на дугорочне, а кажем, ми, као Скупштина Града, односно као градска управа, 
сигурно да требамо помоћи предузећа која смо можда политиком Града, да не идемо са 
повећањем цена према грађанима, пре свега помогли из градског буџета. Ево ја само 
толико.“ 
 
            Снежана Мушицки: „Мислим да можда се нисмо добро разумели. Ја нисам 
ниједног момента изговорила да је кредит приход, него да рецимо, сад, даћу пример да 
бисмо се лепше разумели и боље, дигнемо кредит и платимо гориво за ГРАС и ми смо 
намирили добављаче, е, супер, нама минус није 1.000.000.000,00, него нам је 
200.000.000,00 или ће нам Град Нови Сад дати 1.000.000.000,00 субвенција, е, супер, наш 
губитак није 1.500.000.000,00, него је наш губитак 200.000.000,00. Суштина мог излагања 
је била та, да кредитима покрива губитке јавно предузеће и да авансним плаћањем 
покрива то, што није у стању да заради новце другачије, осим од Града Новог Сада, да 
можда би јефтиније и боље за Град Нови Сад било реструктуирати неко јавно предузеће, 
него му стално пумпати милионе динара, а ништа се не дешава. То смо већ причали о 
томе да модерна психологија каже да је то дефиниција лудила, када сто пута пробате исту 



49 

 

ствар и очекујете стопрви пут другачији исход, а стално се дешава исто. Ако годинама 
радимо исту ствар и та иста ствар не ради,  па онда можемо ваљда наћи неки други модус, 
неко друго решење, а не стално радити једно исто и онда рећи како је то добро, а 
очигледно је да је дубиоза јавних предузећа све већа. Како то, можемо просто повећати 
цене, па ОК и то је један начин, али није једини, ако је једини, онда, стварно ја не видим, 
како ми нисмо у проблему сви заједно.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претре и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно.  
 
              Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка поводом 
Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 
пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 
01. јануар – 31. децембар 2023. године. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 

планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 
комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 31. децембар 
2023. године. 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка поводом 

Анализе пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад 
за 2023. годину, са предузетим мерама за отклањање поремећаја у пословању. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Анализу пословања јавних и јавно 

комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за 2023. годину, са предузетим 
мерама за отклањање поремећаја у пословању. 
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2. Анализа из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
 

Ад. број: 352-5/2024-1-I 
  352-5/2024-2-I 

35. – 36. тачка дневног реда 
 
− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ 

СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
− ПЛАН РАДА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ ПРЕДЛОГЕ РЕШЕЊА 
УТВРДИЛО ЈЕ ГРАДСКО ВЕЋЕ. 

 
Извештај и План са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 
             Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка поводом 
Извештаја о раду Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада за 2023. 
годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
            Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   
  

ЗАКЉУЧАК 
 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о раду Градског штаба за ванредне 

ситуације Града Новог Сада за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка поводом Плана 
рада Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја План рада Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Новог Сада за 2024. годину. 

 
Ад. број: 2716/2023-I 
37. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЗАКЉУЧКА У ВЕЗИ СА ПРЕДЛОГОМ ЗА МИРНО 
РЕШАВАЊЕ СПОРА ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И ШУПУТ 
СВЕТОЗАРА ИЗ НОВОГ САДА 
 
Предлог закључка доставило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
             Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог закључка у вези са 
Предлогом за мирно решавање спора између Града Новог Сада и Шупут Светозара из 
Новог Сада. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
            Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

I. Скупштина Града Новог Сада сагласна је да се отуђи из јавне својине и да се 
пренесе право својине на стану број 14, евиденцијски број 37, корисне површине 36м2, 
који се налази на првом спрату стамбено-пословне зграде 1, у улици Краља Александра 
14 у Новом Саду, на катастарској парцели број 239/2 КО Нови Сад II, уписан у Лист 
непокретности број 999 КО  Нови Сад II, са Града Новог Сада на Шупут Светозара из 
Новог Сада. 
 

II. Задужује се Правобранилаштво Града Новог Сада да закључи Споразум о 
вансудском поравнању са Шупут Светозаром у тексту који је саставни део овог закључка, 
у циљу регулисања међусобних односа која су проистекла из оглашавања ништавим 
уговора о откупу стана који је Шупут Светозар закључио са Општином Нови Сад, број: 
464-4374/91 од 12. марта 1993. године, на основу стеченог станарског права. 
 

II. Овај закључак доставити: 
 
- Правобранилаштву Града Новог Сада, 
- Градској управи за имовину и имовинско-правне послове 

 
 
 

Ад. број: 020-38/2024-I 
38. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ДРАГАНА МИЛИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“  
НОВИ САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 4. марта 2024. године, Драган Милић поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију директора Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града, констатује 

да  на основу поднете оставке Решењем Скупштине Града Драгану Милићу престаје 
функција директора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 
Сад, пре истека времена на које је именован. 
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Ад. број: 020-39/2024-I 
                352-1/2024-52-I 
39. – 40. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КOМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
вршиоца дужности директора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ , да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
директора Јавног кoмуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КOМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 
ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 022-1/2024-14-I           022-1/2024-22-I 
                022-1/2024-15-I           022-1/2024-23-I 
                022-1/2024-16-I           022-1/2024-24-I 
                022-1/2024-20-I           022-1/2024-25-I 
                022-1/2024-21-I           022-1/2024-26-I 
41. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 

Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности и избору председника Комисије за 

родну равноправност 
− Предлог решења о престанку дужности и избору члана Савета за 

комуналне делатности 
− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 

предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора Културног центра 

Новог Сада, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Културног центра 

Новог Сада, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за буџет и 

финансије 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за комуналне 

делатности 
− Предлог решења о избору члана Савета за буџет и финансије 

 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представница предлагача жели да 
образложи предлоге Комисије. 

 
Пошто представница предлагача није желела да образложи предлоге Комисије, а 

с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се гласати о сваком предлогу посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
именовању чланова Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови 
Сад. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 

ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ „МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 
  

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности и избору председника Комисије за родну равноправност. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА РОДНУ 
РАВНОПРАВНОСТ 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности и избору члана Савета за комуналне делатности. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
  

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ И ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ 
  

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности члана Надзорног одбора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 
Сад. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
члана Управног одбора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 

 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора Културног центра Новог Сада, Нови Сад. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за буџет и финансије. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за комуналне делатности. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Савета за буџет и финансије. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели 

да постави одборничко питање. 
 

             Одборничко питање је поставила Бориславка Драгишић. 
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  Бориславка Драгишић: „Питање се односи на Градско веће, члана задуженог за 
саобраћај и путеве. У разговору са грађанима на Сланој бари, без обзира што су се 
обраћали по процедури и редовним путем, јесте вертикална и хоризонтална сигнализација 
у улици Ченејскa и Отокара Кершованија. Раскрсница захтева хитну реакцију, јер нема ни 
пешачког прелаза, те молим стручно мишљење и одговор.“ 
 

       Председница Скупштине је упитала ли још неко од одборница и одборника жели 
да постави одборничко питање. 

        
           Пошто више нико од  одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, а с обзиром на то да је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница 
Скупштине је закључила XLIX седницу Скупштине Града Новог Сада у 13 часова. 
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